
 
Záznam z rokovania komisie dopravy a informačných systémov MsZ 

zo dňa  07. 03. 2023. 
 
 
Rokovanie sa uskutočnilo v čase od 15:00 do 16:30 h. v miestnosti č. 103 v budove novej radnice magistrátu. 
 
Prítomní: v zmysle prezenčnej listiny 
                  
Rokovanie otvoril a viedol predseda KDIS JUDr., Mgr. Jozef Uhler.  
 
Program rokovania komisie: 
 

01. Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07. 02. 2023 
02. Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa predpokladá v 

rámci Operačného programu Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 a Integrovaného regionálneho 
operačného programu 2014 – 2020 

03. Informácia o spracovanom územnoplánovacom dokumente Urbanistická štúdia „Riešenie 
centrálnej rozvojovej osi Petržalky“ v mestskom zastupiteľstve 

04. Stav prípravy projektu: Nová električková trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov dvor 
05. Správa o plnení akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy za rok 2022 a akčný plán 

rozvoja cyklistickej a pešej dopravy na rok 2023 
06. Rôzne 

 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8           za: 8        proti: 0      zdržal sa: 0            nehlasoval: 0 
 
Program komisie bol odsúhlasený. 
 
 
 
K bodu 1 
Kontrola záznamu KDIS zo dňa 07. 02. 2023. 
 

K záznamu KDIS zo dňa 07. 02. 2023 neboli žiadne pripomienky. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po voľbe podpredsedu KDIS  
 

berie na vedomie 
 
záznam z rokovania KDIS zo dňa 07. 02. 2023. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 8        za: 8      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
 
 
K bodu 2 
Informácia o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa predpokladá v 
rámci Operačného programu Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 a Integrovaného regionálneho 
operačného programu 2014 – 2020. 
 

Materiál uviedol  Ing. Roman Čajka, informoval o tom, že materiál je aktualizovaný ku koncu roka 
2022, ale niektoré veci boli aktualizované až ku koncu februára 2023. Informoval tiež o tom, že tento materiál 
je predposledný, vzhľadom na to, že tohto roku skončí toto programovacie obdobie. 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

odporúča 
 



Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 zobrať na vedomie 
 
Informáciu o stave príprav projektov dopravnej infraštruktúry, ktorých realizácia sa predpokladá v rámci 
Operačného programu Integrovaná infraštruktúra 2014 – 2020 a Integrovaného regionálneho operačného 
programu 2014 – 2020. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 3 
Informácia o spracovanom územnoplánovacom dokumente Urbanistická štúdia „Riešenie centrálnej 
rozvojovej osi Petržalky“ v mestskom zastupiteľstve. 
 

Materiál uviedol  Ing. arch. Juraj Šujan, ktorý informoval o histórii prípravy Urbanistickej štúdii 
„Riešenie centrálnej rozvojovej osi Petržalky“. Po krátkej diskusii bolo hlasované o nasledovnom znení 
uznesenia: 
 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 zobrať na vedomie 
 
Informáciu o spracovanej Urbanistickej štúdii Riešenie centrálnej rozvojovej osi Petržalky, jún 2022, ktorá 
bude využitá ako územnoplánovací podklad pri spracovaní návrhu zmien a doplnkov územného plánu 
hlavného mesta SR Bratislavy, rok 2007, v znení neskorších zmien a doplnkov, v časti riešeného územia a 
pri spracovaní nového územného plánu hlavného mesta SR Bratislavy. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
K bodu 4 
Stav prípravy projektu: Nová električková trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov dvor. 
 

Materiál uviedol  Ing. Marek Bagi, ktorý prezentoval uvedený materiál. Informoval o tom, že materiál 
je rozdelený na dve časti. 1. časť bola zameraná na stavbu a 2. časť na externé financovanie.  Informoval 
o tom, že predložený materiál bude ešte aktualizovaný, vzhľadom na to, že bola podpísaná zmluva o NFP. 
Po krátkej odbornej diskusii, ktorá bola zameraná predovšetkým na časový a finančný harmonogram bolo 
hlasované o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 zobrať na vedomie 
 



Informáciu o stave prípravy projektu: Nová električková trať v Petržalke, 2. časť Bosákova ulica – Janíkov 
dvor. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
K bodu 5 
Správa o plnení akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy za rok 2022 a akčný plán 
rozvoja cyklistickej a pešej dopravy na rok 2023. 
 
 

Materiál uviedol  Ing. Stanislav Skýva, ktorý prezentoval uvedený materiál, v ňom sú uvedené 
informácie o zrealizovaných projektoch v minulom roku a tiež o plánoch na rok 2023. Plán bol čiastočne 
zredukovaný z dôvodu nepriaznivej finančnej situácie. Po krátkej odbornej diskusii bolo hlasované 
o nasledovnom znení uznesenia: 
 
Uznesenie: 
 
Komisia dopravy a informačných systémov po hlasovaní  
 

odporúča 
 
Mestskému zastupiteľstvu hlavného mesta SR Bratislavy 
 
 zobrať na vedomie 
 
Správu o plnení akčného plánu rozvoja cyklistickej a pešej dopravy za rok 2022 a akčný plán rozvoja 
cyklistickej a pešej dopravy na rok 2023. 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenie bolo odsúhlasené. 
 
 
 
 
K bodu 6 
Rôzne. 
 
Možnosť parkovania jednostopových vozidiel v systéme PAAS a jazda jednostopových vozidiel vo 
vyhradených jazdných pruhoch. 
 
Člen komisie Mgr. Miroslav Macko opäť inicioval diskusiu o možnosti parkovania jednostopových vozidiel 
v systéme PAAS a tiež o jazde jednostopových vozidiel vo vyhradených jazdných pruhoch. V zmysle tohto 
bodu požadoval, aby boli prijaté dve uznesenia. 
 
Uznesenie č. 1: Žiadame Sekciu dopravy magistrátu, aby doplnila dopravné značenie vo vyhradených 
jazdných pruhoch a (alebo) BUS  pruhoch o povolenie jazdy jednostopových vozidiel. 
 
Uznesenie č. 2: Žiadame o zvýšenie počtu parkovacích miest pre jednostopové motorové vozidlá v rámci 
systému PAAS. 
 
 
Hlasovanie:     prítomní: 11        za: 11      proti: 0     zdržal sa: 0         nehlasoval: 0 
 
 
Uznesenia boli prijaté. 
 
 
 



Úprava VZN, ktorá sa týka parkovania pre spoločnosti, ktoré poskytujú zdravotnú starostlivosť 
a opatrovateľskú službu. 
 
Člen komisie Bc. Adam Sarlós otvoril diskusiu ohľadom poskytnutia určitých výnimiek z parkovania 
v systéme PAAS pre spoločnosti, ktoré poskytujú zdravotnú starostlivosť a opatrovateľskú službu. V rámci 
odbornej diskusie sa prítomní zhodli, že táto problematika bude riešená v pripravovanej úprave VZN. 
 
 
Úsporné opatrenia v rámci MHD a informácie ohľadom TOK na Jána Jonáša a Eisnerovej ulici. 
 
Člen komisie Dárius Krajčír otvoril diskusiu k tejto téme a požadoval, aby na nasledujúcej KDIS boli 
členovia KDIS informovaní o týchto opatreniach, resp. projektoch. 
 
 
 
 
 
 
                                                                       JUDr. Mgr. Jozef Uhler, v. r. 
                   predseda komisie 
 
 
 
Zapísal: Ing. Tibor Kurák 
              tajomník komisie                                                                         
 
 
V Bratislave, 08. 03. 2023                
 
 
 


